
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 5. april 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 759
Hvordan forholder ministeren sig til, at Nordfyns kommunalbestyrelse ikke tog
kontakt til Styrelsen for Patientsikkerhed (embedslægen) ved fundet af benta-
zon i drikkevandet fra Veflinge Vandværk i 2016, men derimod foretog en ny
prøve, som viste et indhold under grænseværdien, og først tog kontakt til Sty-
relsen for Patientsikkerhed i marts 2017, da sagen kom frem i medierne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Julie Skovsby (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Julie.Skovsby@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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